
Naše škola je hlavním organizátorem této akce. Podle vě-
ku žáků byly celkem čtyři kategorie a v každé kategorii by-
lo vždy družstvo chlapců a dívek. Z každého ročníku vy-
brali učitelé tělesné výchovy ty nejrychlejší běžce a tři nej-
lepší pak závodili  na Novém rybníce. Nejstarší žáci naší
školy  pomáhali  s  organizací  celého závodu,  kontrolovali
trať a vytvářeli koridor v cíli, aby se závodníci při doběh-
nutí do cíle nepomíchali.       

Já jsem běžela ve druhé kategorii a společně s mými spo-
lužačkami se nám podařilo vyhrát. První místo získali také
naši chlapci ve třetí a čtvrté kategorii a společně jme odjeli
do Kutné Hory, kde se 2. října konalo krajské finále. Odjíž-
děli jsme už v půl sedmé ráno od plaveckého bazénu. Byli
jsme nervózní, ale připraveni bojovat o co nejlepší místo.
Navzájem jsme se povzbuzovali a fandili si. Podařilo se.
Já s mými spolužačkami jsme byly první, stejně tak kluci
ze sedmé třídy a nejstarší kluci skončili na druhém místě.
Moje kategorie už nepokračovala dál, ale kluci ze sedmé
třídy  postoupili  do  republikového  finále,  kde  skončili  na
krásném šestém místě.                        

                                    Eliška Vohradská, 5. A

V Poslanecké sněmovně
Dne 11. října 2017 jsme navštívili Poslaneckou sněmovnu
Parlamentu ČR. Konalo se zde republikové setkání koor-
dinátorů  EVVO  (evaluace  v  environmentální  výchově).
Programu  se  účastnili  zástupci  mateřských,  základních
a středních škol.                                                          
Naše  škola  zde  prezentovala  především  svoji  bohatou
spolupráci  s  Hornickým muzeem Příbram.  Paní  učitelka
Böhmová vytvořila podklady a my, žákyně 9. A - Romana
Řeháková a Anna Sládečková, jsme seznámily účastníky
akce s aktivitami na 1. a 2. stupni.                                     
Představily jsme zde projekt Školní rok v Hornickém mu-
zeu Příbram, který nám již 17 let obohacuje a zpestřuje
výuku.                                                                          
Samy jsme měly  příležitost  zhlédnout  projekty ostatních
škol.                                                                        

            Romana Řeháková, 9.A

ROZHOVORY
Jaké to je ve škole?                              
1. Jak se jmenuje tvoje paní učitelka a máš ji ráda?   
Moje  paní  paní  učitelka  se  jmenuje  Liběna  Havlíčková
a mám ji ráda.                                                                   
2.  Kamarádíš  více  s  kluky  nebo  s  holkami?       
Kamarádím se všemi, s kluky i s holkami.               
3. Jaký předmět máš nejradši?                                     
Tu přestávku, když si hrajeme nebo svačíme.                  
4. Který předmět nemáš ráda?                                      
Já mám ráda všechny.                                                      
5. Dostáváte úkoly?                                         
Dostáváme úkoly.                                                              
6. Máš ráda školní obědy?                                        
Který jsou dobrý, tak jo.                                                    
7. Co se ti ve škole nejvíce líbí?                                   
Ve škole se mi nejvíce líbí, když třeba svačím.                 
        se svou sestrou Katkou si povídal Ondřej Štefan, 6. A

ZAJÍMAVOSTI
Florbal                                                                  
Na florbal chodím od sedmi let. Na trénink chodím každé
úterý do Sokola. Florbal mě baví a jsem ráda, že jsem si
tenhle sport vybrala.                                                        
Za celý školní rok absolvujeme celkem čtyři turnaje. Hraje-
me s městy okolo Příbrami a v případě úspěchu můžeme
postoupit i do Prahy.                                                 
Florbal bych doporučila všem, co tenhle článek čtou, za
mě je to nejlepší sport, jaký jsem si mohla vybrat.            

   Sofie Pazlarová, 5. A

Tancování                                                         

Na  kroužek  tancování  chodím  už  od  svých  tří  let.  Na
kroužku tancujeme různé tance: waltz,  tango, kwik-step,
valčík, ča-ča, rumba, samba, jive a polka.                
Jezdíme na soutěže, ale i na ukázky tanců a předtančení.
Máme i pravidelné soutěže, na které jezdíme každý rok,
např. v příbramské Sokolovně nebo v Německu.              
Taneční sport je krásná věc a doporučil  bych ho všem.  

            Sebastien Melmuk, 5. A

Všem  přejeme  veselé    
Vánoce a hodně zdraví      
a štěstí v novém roce.
ZŠ Příbram - Březové Hory

Plánované akce
Vánoční zpívání

Zimní lyžařské kurzy a školy v přírodě
Masopust

Plavecký výcvik 2. - 3. tříd
Den Země
Den zdraví

Jarní školy v přírodě
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